
Bijeenkomst raadsleden sport met Adviescommissie voor de Sport Groningen
Woensdag 17 januari 2024, 18.30 – 20.30 uur (inloop vanaf 18.15 uur)

Locatie: Sportcentrum Kardinge, Kardingerplein 1, 9735 AA Groningen,
    vergaderzaal 3 (1e verdieping)

De Adviescommissie voor de Sport nodigt u van harte uit om in gesprek te gaan over sport en 
bewegen in Groningen. Hieronder treft u de agenda met bespreekpunten. Uiteraard is er tijdens de 
bijeenkomst voldoende ruimte om vragen te beantwoorden die tijdens het gesprek opkomen.  De 
bijeenkomst is op woensdagavond 17 januari a.s. van 18.30 – 20.30 uur, de inloop is vanaf 18.15 met 
koffie of thee. De locatie is Sportcentrum Kardinge, vergaderzaal 3 op de eerste verdieping. Na afloop
zal er een borrel plaatsvinden.

Graag tot de 17e,

namens de Adviescommissie voor de Sport,

Wendy Tol (ambtelijk secretaris Adviescommissie voor de Sport)

Agenda:

-Aftrap: Adviescommissie voor de Sport Groningen (voorzitter v.d. adviescommissie Elmer Sterken)
Rol, taken en werkwijze Adviescommissie voor de Sport

-Talentontwikkeling/topsport en accommodaties voor topsport (Niels v.d. Bovenkamp)
De gemeente zet in op breedtesport. Hoe kijkt de raad aan tegen talentontwikkeling/topsport en 
accommodaties voor topsport? Zijn er verbeteringen mogelijk in de verbinding tussen 
onderwijspartijen en wetenschap in de stad?

-breedtesport versus topsport op gemeentelijke sportparken
Hoe kijkt de adviescommissie aan tegen de verhouding breedte- en topsport op gemeentelijke 
sportparken, kan dat samengaan of niet? Dit naar aanleiding van spanningen op Sportpark Corpus 
den Hoorn.

- Uitbreiding “Sportaccommodaties”
Waar op te letten bij uitbreiding van sportaccommodaties, mede gezien de nieuwe 
gebiedsontwikkelingen. Het betreft huidige sportaccommodaties, maar ook te bouwen 
sportaccommodaties. Hoe toekomstbestendig zijn en worden deze? Voorbeeld: neem de padelsport. 
De padelsport is nu erg populair en daardoor kan het in theorie zijn dat je een nieuwe padelhal 
bouwt. Wat nou als blijkt dat over een aantal jaar deze sport qua populariteit inzakt, waardoor deze 
hal leeg komt te staan. Kun je dan nog wat met de hal? Hetzelfde geldt voor sportparken, blijven we 
traditionele parken bouwen en hoe zorgen we ervoor dat deze toekomstbestendig zijn?

-Samenwerking RuG/Hanze



Hoe zou een toekomstige samenwerking met Sportcentrum RuG/Hanze eruit kunnen zien, mede 
gezien de gemeente brede capaciteitsvraagstukken?


